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SUNDskolen vil være en ambitiøs skole hvor vi vægter medinddragelse og tør gå forrest 
 

 

Referat 28/10-24 – møde 3 

  
Ordinære medlemmer: Louise Bay Nielsen (formand), Niels Thomsen (formand), Anne Bundgaard (forældrerepræsentant), Casper 

Schneidereit (forældrerepræsentant), Claus R. Hansen (forældrerepræsentant), Sabrina Christensen (forældrerepræsentant) 

Anders Enevoldsen (forældrerepræsentant CKR), Betina Ruder (medarbejderrepræsentant), Camilla Jensen 

(medarbejderrepræsentant) vakant (elevrepræsentanter) 

Malene Kocemba Andersen (1. suppleant forældrerepræsentant) 

Fra skolen: Lars Ladefoged (afd. Leder CKR), Carsten Løye (skoleleder) Rasmus D. Christensen (viceskoleleder) Tina Huge Larsen 

(SFO-leder) 

Suppleanter i prioriteret rækkefølge: Malene K. Andersen, Peder W. Clausen, Tobias S. Frederiksen og Emil K. Nielsen. 

Afbud:  

Møderækkefølge:   28/10 – 26/11 – 9/1 – 19/2 – 25/3 – 5/5 – 3/6 

 

Pkt. Tid Dagsorden  

1 5 min Velkomst og punkter til evt. 
 

Velkommen til Andrea fra elevrådet 

2 10 min Nyt fra 

• Orientering fra CL 

• CKR, almen og SFO /lederne 

• Tema-aften til forældre/ CL 
 
 

Almen – Carsten: 
-Vi ved i dec hvor mange klasser vi 
får.  
-Vi får besøg af Middelaldercentret i 
morgen. Vi skal snakke ny skole og 
hvor de kan byde ind med hjælp. 
-Vi har leveret tal til Patrick i forhold 
til den nye skole. 
-Kontakt til Louise Henzel så vi har 
inviteret Emil Ludvigsen til møde 
med forældrene om rusmidler, hvad 
rør sig når man er ung i Sundby. 
Inviterer forældre til børn i 7., 8. og 
9.kl. 
- Vil undersøge hvad vi kan gøre for 
de mindste 
- Der er afsat 20 mil til skoleområdet. 
Der kommer et møde i nov til 
bestyrelserne om hvad de skal 
bruges til. Det er med børne- og 
skoleudvalget.  
 
CKR – Lars: 
-CKR har også et godt samarbejde 
med Middelaldercentret. De tænker 
CKR med i deres uddannelsesforløb. 
Børnetallet er faldet igennem en 
periode i CKR.  
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- Mellemform:  
Vi har D1 og D2 og Spirerne som er 
mellemformsklasser. Spirerne har 
skov skole om fredagen. Er på 
Guldbosund og er sammen med de 
ældre der.  
 
SFO – Tina: 
-Har indskrivningsmøde på onsdag 
kl.17-18.30 for nye forældre. Der er 
65 børn i vores distrikt.  
-Har Halloween fest i SFO1 og SFO2 i 
denne uge 
-Har haft en god efterårsferie i begge 
SFO´er. Ikke så mange børn.  
 
Almen – Rasmus: 
-5.kl har været på Bornholm.  
-Vores 9.klasser har været i Prag og 
Budapest.  
-9.kl været i praktik.  
-Middelaldercentret bruger vores 
klasser som prøveklasse til forløb.  
-Motionsdag i skoven før ferien. 
Spirerne lavede varm kakao til alle 
børn efter løb. 
-Der er test i alle klasser lige nu. 
Læse, stave og matematik test. 
-Udfordringer med nogle skemaer. 
Der er et par langtidssygemeldte 
som skal dækkes fornuftigt ind med 
faste personaler.  
-Der kommer 3 lærerstuderende 
snart. 
 
Elevrådet:  
Formand og næstformand har været 
til møde på rådhuset hvor de har 
snakket om aktiviteter på tværs af 
skolerne. 
Snakket om mobiler i frikvarter så 
man kunne bruge den som betaling.  
Har ikke haft elevrådsmøde. 

3 15 min Opsamling fra mødet med 
udvalgsformanden og centerchefen på den 
nye skole i Sundby/Louise  
 

Det var godt at få et indblik i 
processen omkring det.  
Godt at se skolen indefra. 
Vigtigt at holde de møder med 
centerchef og udvalgsformand så de 
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ved hvad processen er og de kan sige 
noget opad. 

4 
 

20 min. Gæster fra CKR /Kasia  
 

Kasia fra CKR fortalte om hvordan 
der er arbejdet med arbejdsglæde i 
CKR over de sidste år. Vi arbejder 
med brobygning mellem CKR og 
almen. Kunne godt tænke sig at 
nedsætte en arbejdsgruppe om 
hvordan laver vi struktur på at lave 
brobygning. Lave et årshjul.  
 

5 
 

20 min Princip til skolehjem / Rasmus, Casper og 
Camilla. 
Skole-hjem-samarbejde i udskolingen/Louise 
Forslag til princip vedlægges 
 

Der blev rettet i den på mødet. 
Ønske om at man i de ældste klasser 
kunne få mere at vide om fx fysik 
eller andet. Kunne det være et kort 
skriv. Eller cafe møder hvor man 
vælger hvem man vil snakke med. 
Rasmus retter til i princippet. Casper 
og Malene kigger på det kosmetiske. 
Vi får Camilla til at fortælle om 
hvordan de har holdt cafe møder. 

6 45 min Status på projekter i skolebyggeriet:  
Ideudveksling kantine  

Vi har i ledelsen lavet en brainstorm 
over hvad der er vigtigt at arbejde 
med på den nye skole. 
Vi vil gerne starte med kantinen.  
Vi skal som bestyrelse byde ind på 
hvad vi tænker i forhold til kantinen. 
Tænk over det til næste møde.  
Punktet er udskudt til næste møde.  

7 5 min.  EVT: 
Punkter til kommende møder: 
Arbejdsmiljø SFO 
Elevtrivsel 2024/2025/RC 
Opdatering af principperne. 
Forældreråd  

Evt.:  
Henvendelse fra forældre om der er 
regler for Ipads. Og om eleverne har 
adgang til alle hjemmesider?  
Hvis vi får henvendelser, så spørger 
vi lærerne om at de lige skal 
gennemgå hvad eleverne kan se.  
Der skal være tilsyn på det.  
 
Der er afbud fra Sabrina til næste 
møde 
 

 


